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OR-RM.0012.5.8.2022 

 

Protokół Nr 2/22 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 17 lutego 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego  

nie wprowadzono zmian.  

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ oraz o sytuacji w Ośrodku 

Zdrowia w Mąkowarsku.  

3.  Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ oraz o sytuacji w Ośrodku 

Zdrowia w Mąkowarsku.  

 

Dyrektor Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Pani Dorota 

Maciejewska przedstawiła informację. Kontrakty podpisane z NFZ są na poziomie 

zbliżonym do roku 2021. Podpisany jest kontrakt na transport medyczny. Jeśli chodzi 

o kwoty, to również są zbliżone do roku 2021. Jeśli chodzi o podstawową opiekę 

zdrowotną został wprowadzony pilotażowy program, tzw. koordynator pilotażowy, aby 

odciążyć lekarzy. W nocnej i świątecznej opiece medycznej kwoty wzrosły nie wiele 

w odniesieniu do roku 2021. 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz udzielił głosu mieszkance Koronowa. Pani 

przedstawiła problem dotyczący braku możliwości skorzystania z opieki lekarza 

pierwszego kontaktu. Chodzi o brak lekarzy pierwszego kontaktu. 

Dyrektor SP ZOZ poinformowała zebranych, że w placówce są braki kadrowe, brak 

internistów na rynku pracy.  

Mieszkanka Koronowa poinformowała, że w sąsiedniej gminie można np. zarejestrować 

się na dzień następny. A u nas nie ma takiej możliwości. 

Dyrektor SP ZOZ zapewniła, że terminy na  planowe wizyty muszą być zabezpieczone. Na 

tą chwile brakuje kadry lekarskiej. 

Poruszono również temat Ośrodka Zdrowia w Mąkowarsku. Jest obecnie lekarz w ośrodku 

i odbywają się wizyty domowe. 

Został również zakupiony mały samochód na wizyty domowe dla SP ZOZ w Koronowie. 

Przeprowadzono dyskusję w sprawie zakupu samochodu specjalistycznego dla SP ZOZ 

w Koronowie ze  środków z otrzymanej przez gminę nagrody za wysoki poziom szczepień 

przeciw COVID-19. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 
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Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2022. 

Członkowie Komisji 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Wydział Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania 

Energią Pani Agata Szulc przedstawiła projekty uchwał: 

 
1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Projektu założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Koronowo”. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 7 członków 

komisji. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania przez Gminę Koronowo dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów wymiany źródła ogrzewania w celu ograniczenia niskiej emisji. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji 

polegającej na demontażu z transportem i unieszkodliwianiem odpadów 

niebezpiecznych zawierających azbest.  

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały 

http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
http://www.bip.koronowo.pl/?cid=788
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Posiedzenie komisji opuścił radny Pan Stanisław Gliszczyński. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego stanowiącego własność 

Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie 

przez Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 114/11 

położonej w Wierzchucinie Królewskim. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Pan Stanisław Gliszczyński. Obecnych 7 

członków komisji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na dofinansowanie inwestycji 

związanych z budową przydomowych oczyszczalni ścieków, z budową sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych oraz z modernizacją studni głębinowych. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały.  

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Pan Mariusz Weleziński. Obecnych 8 członków 

komisji. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zmianę urzędowej nazwy miejscowości: „Różana” (osada 

leśna) na nazwę: „Różanna” (osada leśna). 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Pod Witoldowo” 

(część wsi Gogolinek). 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Witoldowo 

Drugie” (część wsi Witoldowo). 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie złożenia wniosku do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości: „Cygański 

Koniec” (część wsi Nowy Jasiniec). 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie poruszono następujące tematy: 

- montaż luster na skrzyżowaniu w Lucimiu, 

- remont ul. Zbożowej w Koronowie, 
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- wspólnego posiedzenia komisji rady w sprawie dróg gminnych. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 14.45 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                             /-/ Olech Raddatz 


